
 

Příloha č. 1 

 
ZPRÁVA O ČINNOSTI KLUBU 

za období od 12. 12. 2023 do 11. 12. 2024 
 
 

1. Členská základna  
 
Ke dni založení: 5 členů 
Vstoupilo: 5 členů 
Současný stav: 10 členů 
 

2. Klubové akce 
 
Vespa Club Staré Brno – Oltec ihned po svém vzniku začal plánovat a rozvíjet svoji činnost. Někteří členové klubu se zúčastnili řady akcí 
v ČR, jejichž organizace a realizace byla v režii sesterských lokálních klubů a pod záštitou VCCR, a dále akcí, které přesáhly národní úroveň. 
 

a) Vícedenní akce konané v ČR: 
- Vespa Franzenbad, Františkovy Lázně (VC Krásná) 
- XI. Vespa Budweis víkend, Zlatá Koruna (VC Budweis) 
- 12. Pragovespa, Praha (VCCR a VC Praha) 
- 3. Vesparáda, Lovosice (VC České středohoří) 
- 4. Vespa na Západě, Ejpovice (VC Plzeň) 

 
b) Vícedenní akce konané v zahraničí: 

- Vespa World Days 2024, Pontedera, Itálie (VC World)  
- Vespa víkend Senec-Bratislava, Slnečné jazerá, Slovensko (VC Oltec - vlastní) 
- European Vespisti Week, Montegrotto Terme, Itálie (VC Europa) 
- 5-ty VESPAnialy Zlot w Olsztynie, Polsko (VC Malopolska) 
- 23. raduno internazionale, Campo sportivo Trebiciano, Itálie (VC Trieste)  

 
c) Jednodenní akce: 

- Předsilvestrovské posezení, Restaurace Réna, Ivančice (vlastní) 
- Vánoční večírek v klubovně VC Praha (VC Praha) 
- Motosalon 2024, Brno-výstaviště  
- Klubový večer U Volejníků, Ostopovice (vlastní) 
- Znojmo, vidím ho dvojmo (vlastní) 
- Distinguished Gentleman´s Ride 2024, Brno 
- S namazaným pístem do Pístovic (vlastní)  
- Kolem Dukovanských komínů (motorkáři CZ) 
- Veteranfest, Slavkov u Brna 
- XIX. Memoriál Františka Proseckého, Bystřice nad Pernštejnem (veteran Tatra klub) 
- Motorkářský doupě Humpolec a Muzeum rekordů a kuriozit Pelhřimov (vlastní) 
- Oslava 4. výročí založení Vespa clubu České středohoří (VC České středohoří) 
- Na Budějce! Předvánoční setkání na hlavním českobudějovickém náměstí i s členy místního lokálního klubu 

 
Sečteno a podtrženo. 5 vícedenních akcí konaných v ČR, 5 vícedenních akcí konaných v zahraničí a 13 hlavních jednodenních akcí. Je možné 
konstatovat, že členové Vespa Clubu Staré Brno – Oltec se zařadili k aktivním členům VCCR. Za zmínku stojí fakt, že vybraní členové našeho 
klubu byli jediní zástupci VCCR na mezinárodním setkání European Vespisti Week v Montegrotto Terme v Itálii z České republiky. 
 
Ke zdařilému průběhu akcí, kterých jsme se účastnili nebo je organizovali, přispěla kolegialita, podpora a přijetí ze strany členů sesterských 
vespa klubů. Tímto chceme všem členům klubů, avšak zejména těm, kteří se účastnili naší vlastní akce Vespa víkend Senec-Bratislava nebo 
se k nám přidali na společnou cestu na akci organizovanou jinými kluby, srdečně poděkovat. Jmenovitě jsou to VC Brno, VC Vysočina, VC 
Morava, VC Ostrava, VC Zlín a VC Budweis. Rovněž je potřeba připomenout neformální setkání s členy jiných lokálních klubů, k nimž došlo 
jen tak „ad hoc“ jak se říká „zrovna jedeme kolem“. 
 
Během hodnotícího období bylo prokázáno, že založení dalšího klubu v regionu mělo své opodstatnění, protože nabídlo některým 
„vespistům“ možnost účastnit se akcí, které pro ně byly doposud nedosažitelné nebo k jejichž účasti nebyli schopni najít někoho 
dalšího „do party“. 



 

 
Nepodařilo se nám realizovat vlastní akci „Návštěva 22. základny vrtulníkového letectva Náměšť nad Oslavou a Technického muzea 
Studenec“. Akce byla z důvodů povodní a nasazení vrtulníků do záchranných akcí přesunuta na květen roku 2025. 
 

3. Materiální a technické zabezpečení 
 
Díky kreativcům a grafikům, které v klubu máme, jsme ve velmi krátké době dokázali zajistit veškeré potřebné vybavení pro klub a členy tak, 
aby bylo možné nový lokální klub VCCR propagovat a reprezentovat u nás i v zahraničí. 
Členové klubu jsou vybaveni klubovými tričky a během „testování“ jsme se shodli na jejich potisku a standardizaci. Potisk bude do budoucna 
nejspíš jednotný a výhodou je, že si každý může vybrat podkladovou barvu trička. Byly vyrobeny desítky kusů samolepek s logem klubu, a to 
v různých velikostech dle jejich použití. Máme zásobu bannerů sloužících k výměnám na srazech u nás i v zahraničí. Na srazech, zejména 
mimo ČR, byl o náš banner velký zájem a výměnou jsme získali desítky bannerů jiných klubů, které budou jednou zdobit klubovnu. Každý člen 
byl vybaven magnetickým logem s vlajkou ČR pro umístění na „prsa“ vespy. Potvrdilo se, že tento způsob propagace a příslušnosti ke klubu 
je vhodnější než bannery upoutané gumičkami, provázky nebo magnety. V neposlední řadě máme zhotovený velký banner o rozměru 2×1m 
jako poutač. Po stránce propagace a reprezentace klubu budeme společně navrhovat další možné cesty k doplnění materiálu a výbavy členů 
klubu. Zde patří díky zejména Anetce a Luďkovi jr. 
 
Po technické stránce rozvíjíme „svépomoc“. V poměrně slušně vybavené dílně jsme pomohli vespistům se základní údržbou (olej, olejový filtr, 
vzduchový filtr, svíčka atd.) a s výměnou některých hlavních komponentů pohonu (válečky, variátor, řemen, řemenice, spojka atd.). 
Kontrolujeme a dobíjíme akumulátory a uskladníme je, případně uschováme některé vespy přes zimu.            

 
4. Naplňování hlavních cílů klubu 
 
Všechny hlavní cíle klubu byly během celého hodnotícího období kontinuálně naplňovány. Nejvýrazněji se dařilo naplňovat cíl „účastnit se 
akcí jiných spřátelených klubů na lokální, národní i mezinárodní úrovni a tím důstojně reprezentovat VCSB“. V této oblasti došlo 
k upevnění přátelských vztahů zejména s členy klubů VC České středohoří, VC Ostrava, VC Plzeň, VC Vysočina a VC Budweis. Ze 
zahraničních klubů s Vespa Klub Gdańsk (Trojmiásto), Vespa Club Wroclove a Vespa Racibórz. Všechny z Polska. 
Je nutné zmínit další z cílů, a to „pomocí vzájemné výměny zkušeností zdokonalovat členy klubu v jízdě, ovládání skútru a rozvíjet 
jejich technické znalosti a dovednosti“. Odrazem plnění tohoto cíle je fakt, že 2 členové klubu v uplynulém období získali řidičské oprávnění 
skupiny A. Tím se opět rozšiřují možnosti členů klubu, např. účastnit se akcí v zahraničí, kdy jim ŘP skupiny B pro transfer nestačil.  
 

5. Činnost v dalším období 
 
V dalším období klub plánuje pokračovat v trendu roku 2024. Zejména s důrazem na kvalitu organizace přesunů a bezpečnost. Akcí bylo 
v prvním roce opravdu hodně. Nemusí jich být tolik, ale samotný plán činnosti klubu se logicky odvíjí od zkušeností z účasti právě na konaných 
akcích. Na tom chceme a budeme stavět. Rovněž máme zámysl zorganizovat také vlastní sraz na celorepublikové úrovni. Momentálně 
největším problémem je zvolit vhodný termín. K organizaci vlastního srazu máme i příslib pomoci z jiných klubů mimo náš region. To je pro 
„začátečníky“ hodně povzbudivé. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


